
Referat af bestyrelsesmøde i SRC 30/5-16 

  

Tilstede var: Mona, Helle, Anette, Erling og Susanne.  

 

Odrstyrer: Mona 

Referent: Susanne 

 

Medlemsmøde/GF : 

Følgende emner ønskes til medlemsmøde: Facebook ( hvad skal den bruges til ), Ryans/medlemsskaber, 

Yngre medlemmer til foreningen, Nytår, Hvad er godt/skidt i foreningen. 

Mona ha rlavet en forudbestilling på maden, Susanne gør ordren færdig når alle tilmeldinger er i hus. 

Erling spørger Richard om han vil være dirigent til GF.  Susanne laver dagsordener og forbereder 

skriftlig afstemning. Erling handler, Sus sender indkøbsliste. Vi mødes derude kl 17. Sus undersøger 

nøgle. 

  

Kiggeret i bank – ny formand: 

Alle i bestyrelsen har nu underskrevet referatet fra generalforsamlingen og papirerne sendes videre. 

  

Nyt fra grupperne: De kreative har forespurgt om foreningen forbliver godkendt af kommunen så de 

kan bruge skolen efter sommerferien også. Det er planen at vi forbliver godkendt. MC-gruppen har 

stået stille et par nu, selvom mange medlemmer har ytret ønsker om nogle ture. Der er talt om at hvis 

der ikke bliver arrangeret noget i år, bliver gruppen nedlagt. 

  

Mission ”fangst af yngre medlemmer”: 

Der ønsker tilgang af yngre medlemmer og også gerne flere mænd. Der er pt 245 medlemmer hvoraf 

de 140 er kvinder. Vi prøver at annoncere på facebook op til den næste dansefest og ser om det giver 

noget. Gennemsnitsalderen er nu 57. 

  

 

  

 

  

Næste møde: 8/8 hos Erling kl 18.30 og  3/10 hos Susanne kl 16.30 

  

Susanne 


